

Wednesday June 24, 2026
le mercredi 24 juin, 2026

Fredericton, NB



The School Sport New Brunswick Executive Committee convened in a special meeting on Tuesday June 23rd to consider the matter involving the conclusion of the 2026 SSNB Track & Field Championship. The SSNB Executive Committee vacated the disqualification of Leo Hayes High School from the 4x400m senior boys' relay.

After review and discussion, the SSNB Executive Committee voted to declare Leo Hayes High School and Harrison Trimble High School as co-champions of the 2026 School Sport NB AAA Track and Field Championship. SSNB thanks the student-athletes, coaches, school administrators, officials, and member schools involved, including Leo Hayes High School, for using the protest and appeals process provided under School Sport NB policy. That process is designed to promote fairness by enabling informed review of decisions that result in consequences of significance.

"We recognize that this situation has been emotional for the student-athletes, coaches, schools, and communities involved," said SSNB President Rodney Buggie. "At the center of this matter are young people who have invested countless hours into their sport and their team. We appreciate the work of the members of the Executive Committee, review committees and staff, and respect the process that led to today's outcome. We are pleased that this matter has reached a resolution and that the accomplishments of the student-athletes involved can be recognized." School Sport NB remains committed to fair competition, sportsmanship, and the educational mission of interscholastic athletics.

Le comité exécutif de Sport scolaire Nouveau-Brunswick s'est réuni en séance extraordinaire le mardi 23 juin afin d'examiner l'incident à l'issue du championnat d'athlétisme 2026 de SSNB. Le comité exécutif de SSNB a annulé la disqualification de Leo Hayes High School du relais 4 x 400 m masculin senior.

Après examen et discussion, le comité exécutif de Sport scolaire N.-B. a voté pour déclarer Leo Hayes High School et Harrison Trimble High School co-championnes du championnat d'athlétisme AAA 2026 de Sport scolaire N.-B. SSNB remercie les élèves-athlètes, les entraîneurs, les responsables scolaires, les officiels et les établissements membres concernés, notamment Leo Hayes High School, d'avoir eu recours à la procédure de protêt et d'appel prévue par les politiques de Sport scolaire N.-B. Cette procédure vise à promouvoir l'équité en permettant un examen éclairé des décisions entraînant des conséquences d'envergure.

« Nous sommes conscients que cette situation a été éprouvante sur le plan émotionnel pour les élèves-athlètes, les entraîneurs, les établissements scolaires et les communautés concernés », a déclaré Rodney Buggie, président de SSNB. « Au cœur de cette affaire se trouvent des jeunes qui ont consacré d'innombrables heures à leur sport et à leur équipe. Nous saluons le travail des membres du comité exécutif, des comités d'examen et du personnel, et nous respectons le processus qui a conduit à la décision d'aujourd'hui. Nous sommes heureux que cette affaire ait trouvé une issue et que les exploits des élèves-athlètes concernés puissent être reconnus. » Sport scolaire N.-B. reste attaché à la compétition équitable, à l'esprit sportif et à la mission éducative du sport interscolaire.

Eric Moffatt

Executive Director – School Sport New Brunswick
Directeur général – Sport Scolaire Nouveau Brunswick